
 
   

 

LLOC  Casa de la Cultura - Carlet 

DATA  15/12/2019  HORA  09:30 

SECRETARIA  Ignacio Brines  TIPUS ACTA 
Assemblea General 

Extraordinària 

ASSISTENTS:  

- Es constitueix l’Assemblea amb 101 vots: 91 persones acreditades de 25 agrupaments, 1                         

persona de 1 comarca i 9 de l’equip General. Al llarg de l’Assemblea s’arriba a 105 vots: 95                                   

persones acreditades de 27 agrupaments, 1 persona de 1 comarca i 9 de l’Equip General. Els                               

agrupaments assistents són els següents: 

● GS Ain-Karen 

● AE Alborxi 

● GS Altaïr 

● GS Anem Avant 

● AE Argila 

● AE Azahar 

● AE Brownie 

 

● AE Cohinoor 

● AE Hiawatha 

● GS Kairós 

● GS Kipling 

● AE L’Om 

● AE L’Ombria 

● GS Malki-Sua 

● GS Nou Foc 

● GS Orión 

● AE Osyris 

● GS Pas de Pi 

● AE Sant Joan 

● AE Sant Jordi 

● AE Santa Marta 

 

● GS Seeonee 

● GS Valldigna 

● GS VII Calasanz 

● GS VIII Calasanz 

● GS Wig-Wam 

● GS Xaloc 

● Comarca València 

 

- Persones amb veu però sense vot: 

o Salvador Palomares (Consiliari) 

o Silvia Andrés (FEM) 

o Carlos de la Fuente (POSA’T) 

o Inmaculada i Carlos (ONG Agua de Coco) 

 

 

ORDRE DEL DIA 

1.- Constitució de l’assemblea. 

2.- Elecció del moderador/a. 

3.- Lectura i aprovació, si escau, de l’Ordre del Dia. 

4.- Lectura i aprovació, si escau, de l’Acta de l’Assemblea anterior 

5.- Presentació i aprovació, si escau, de l’Informe de gestió de l’Equip General per al període de 

setembre 2019 - desembre 2019. 

6.- Presentació i aprovació, si escau, del Pressupost 2020. 

7.- Presentació i aprovació, si escau, del Pla de comunicació MEV. 

8.- Presentació de les bases de les Beques MEV, Comarca i 1%. 

9.- Presentació de les bases dels Mèrits Pedagògics. 

Descans i oració. 

10.- Presentació de Comissions MEV. 

11.- Presentació i aprovació, si escau, de l’associació ‘Escoltes Universitàries’. 

12.- Informació activitats associatives (Llum de la Pau 2019, Festival de la Cançó 2020 i Interrutes 

2020). 

13.- Informacions diverses.   

14.- Precs i preguntes. 
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ACTA 

1.- CONSTITUCIÓ DE L’ASSEMBLEA. 

Pau (EG) dóna la benvinguda i agraeix l’assistència de totes les persones presents. Dóna pas                             

a la secretària per a la constitució formal de l’Assemblea. 

Nacho Brines (EG) revisa l’assistència i es constitueix l’assemblea amb 100 vots de 25                           

agrupaments diferents i 9 de l’Equip General (tota la informació referent a l’assistència consta a                             

l'inici d’aquesta acta). S’expliquen les normes i es constitueix formalment, en segona                       

convocatòria a les 09:30 hores, l’Assemblea General Extraordinària del Moviment Escolta de                       

València. Les normes de l’Assemblea i aspectes a tindre en compte són els següents: 

● L’assistència és oberta i per tant es poden incorporar persones una vegada iniciat i                           

constituïda l’Assemblea, variant el nombre d’assistents i de vots per a la constitució                         

de majories. Durant una votació iniciada, no es poden incorporar persones. 

● En cada punt de l’ordre del dia una persona portarà el punt i hi haurà dos torns                                 

tancats de paraula, en el cas de necessitar un 3r torn, serà a discreció de la Taula. El                                   

primer torn serà lliure (sempre que siga concorde al tema tractat al punt) i el segon                               

per a respondre a aspectes continguts en el primer. La persona que porta el punt no                               

necessitarà demanar torn per a respondre a les preguntes o interpel·lacions dels                       

torns de paraula. 

● Pel que fa a les orientacions del vot, en les votacions escaients, seran: blanc, en                             

contra i a favor. Existirà el dret d’abstenció on no s'emetrà vot i no computarà per al                                 

càlcul de majories. 

Es pregunta si hi ha cap dubte. No hi ha cap. 

2.- ELECCIÓ DEL MODERADOR/A 

Nacho Brines (EG) proposa a Àngela Martí (AE Brownie) com a moderadora per ser la cap de                                 

l'agrupament acollidor i ser una persona coneixedora del funcionament assembleari. Ningú no té                         

cap objecció. S’aprova per assentiment. 

3.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ORDRE DEL DIA  

Nacho Brines (EG) procedeix a llegir l’ordre del dia que es va manar amb la convocatòria.  

S’obre un primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació. S’aprova l’ordre del dia                               

per assentiment. 

4.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE L’ASSEMBLEA ANTERIOR 

Nacho Brines (EG) procedeix a llegir l’Acta de l’última Assemblea General Ordinària, la qual                           

va dur-se a terme el dia 22 de setembre de 2019 al Jardí Botànic de la Universitat de València, a                                       

València. L’arxiu de l’acta es va enviar juntament amb la convocatòria. 

S’obre un primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació. 

S’aprova l’acta per assentiment. 
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5.- PRESENTACIÓ I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’INFORME DE GESTIÓ DE L’EQUIP GENERAL PER 

AL PERÍODE DE SETEMBRE 2019 - DESEMBRE 2019. 

Nacho Brines (EG) presenta el cens de l’associació en l’actualitat: 

Educands  Castors  224 

Llops  951 

Exploradors  1248 

Pioners  878 

Companys de ruta  511 

Educadors  829 

Comitè  443 

Voluntàries  27 

Total  5.111 

 

En l’àmbit de la presidència, i de forma general i transversal a tota la tasca desenvolupada                               

per l’Equip General, Pau (EG) destaca les següents qüestions: 

Relacions externes: 

● ZOOM: preparació i participació junt amb la Federació.  

● Assistència a la formació "(De)Creixement sostenible i recolzament mutu" de Fundació                     

Novaterra. 

● Reunions amb la Federació d’Escoltisme Valencià. 

● Assistència al Patronat de la Fundació Scout Sant Jordi. 

● Reunió amb el Bisbe auxiliar de Joventut (En Arturo Ros). 

● Assistència a la Fira d’Associacions del CJV. 

Relacions internes: 

● MIP: Reunió amb Caps d’agrupaments. 

● Assistència a aniversaris: AE l’Om, AE Villalonga. 

● Selecció personal per la baixa d’Ideal i posterior seguiment. 

● Visites a agrupaments (18 agrupaments, 37.5%).  

● Coordinació de l’Equip General. 

Nacho Brines (EG) explica les tasques realitzades dins del càrrec de Secretaria: 

● Gestió del canvi del nou Equip General.  

● Actes i convocatòries. 

● Participació en el taller de ‘Transparència d’Entitats No Lucratives’ de l’Ajuntament de                       

València. 

● Signatura de certificats. 

● Suport a la secretaria tècnica.  
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● MIP: taller. 

Raúl (EG) explica les tasques realitzades dins del càrrec de Tresoreria: 

● MIP: tallers amb tresoreries. 

● Renovació de les bases de les beques MEV i comarques. 

● Grup de Whatsapp amb tresoreries per a dubtes i certificats. 

● Participació en el curs de formació de DUROC. 

● Preparació del taller de DUROC per als agrupaments. 

● Tallers de gestió a diferents agrupaments.  

Doro (EG) explica les tasques realitzades dins del càrrec de Consiliari: 

● Reunió de consiliaris a Natzaret. 

● Visita al consiliari de l’A.E. Marquesat. 

● Materials per a treballar La Llum de la Pau. 

Carla (EG) explica les tasques realitzades dins del càrrec de Vicepresidència d’Animació                       

Pedagògica: 

● Recerca de persones per a Equip Pedagògic. 

● Assistència a reunions de coordinació d’Animació Pedagògica de la FEV, SdA i SdC. 

● Conéixer les realitats dels agrupaments per adaptar els nostres objectius. 

● Conéixer les NEE per a la creació de recursos. 

● Revisió bases mèrits pedagògics. 

● Contacte amb ‘Agua de Coco’.  

● MIP: taller junt amb dinamització. 

Alba (EG) explica les tasques realitzades dins del càrrec de Vicepresidència de Dinamització                         

i Cohesió de Kraal: 

● PECs: Realització de dinàmiques per a conéixer les inquietuds dels membres de                       

l’Associació i crear amb aquestes les comissions MEV. 

● Recopilació de dinàmiques per als agrupaments. 

● Visibilització del càrrec, les seues funcions i utilitats a les visites dels agrupaments.  

● Cohesió de l'Equip General. 

● MIP: taller junt amb animació pedagògica. 

Sergi (EG) explica les tasques realitzades dins del càrrec de Vicepresidència de                       

Comunicació: 

● MIP: taller formatiu i informatiu. 

● Formació de l’equip de comunicació. 

● Contacte amb els càrrecs homòlegs de la FEV, la FSSJ i Scouts Valencians.  

● Reunions periòdiques amb l’equip de comunicació.  

● Anàlisis situació XXSS de l’associació. 

● Elaboració de l'Estratègia comunicativa en XXSS de l’associació. 

● Apertura conter en Twitter (@scoutsMEV). 

● Convocatòries nucli scout en concentracions per l’emergència climàtica i contra la                     

violència cap a les dones.  

Nacho Perales (EG) explica les tasques realitzades dins del càrrec de Vicepresidència                       

d’Activitats Associatives i Comarques: 
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● Suport a AE Valldigna en l’organització de la Llum de la Pau MEV 2019. 

● Suport a AE L’Ombria en l’organització del Festival de la Cançó 2020. 

● Participació en la Fira d’Associacions del CJV. 

● Assistència a diverses assemblees de Comarca. 

● Suport a les Comarques. 

Maria (EG) explica les tasques realitzades dins del càrrec de Vicepresidència de Comissions: 

● PEC: reunir als membres de l’associació interessats a formar part d’alguna comissió. 

● Acompanyament per a la realització de totes les fonamentacions de cada comissió. 

● Reunions setmanals per tal de tenir una bona comunicació. 

● Participació en la manifestació del 25N. Dia internacional contra la violència de gènere. 

Mar (EG) explica les tasques realitzades dins del càrrec de Vicepresidència d’Animació de                         

Fe: 

● Detectar mitjançant les reunions amb els agrupaments si es treballa i com el fan. 

● Representant del moviment a la Junta de Pastoral Juvenil de la Diòcesi de València. 

● Membre de la comissió del Sínode Diocesà convocat per l’Arquebisbat de València. 

● Creació de la comissió de l’animació de la Fe. 

● Creació de materials per a treballar l’animació de la Fe als agrupaments, treballant la                           

Vela Blanca de Manada i intentar adaptar-lo a altres branques.  

Pau (EG) recorda la importància de participar en aquest projecte associatiu i convida a les                             

associades a participar de les activitats.  

S’obre un primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació. 

S’aprova l’informe de gestió de l’Equip General per al període de setembre de 2019 a                             

desembre de 2019 amb 100 vots a favor, 0 vots en contra i 0 vots en blanc. 

6.- PRESENTACIÓ I APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL PRESSUPOST 2020. 

Raúl (EG) recorda el motiu pel qual es presenta el pressupost del pròxim any a aquesta                               

assemblea de desembre. A continuació, explica el pressupost adjuntat a la convocatòria.  

S’obre un primer torn de paraula. 

Victor (Comarca València) pregunta si les subvencions de les beques de comarca es donaran                           

per avançat o a projecte passat.  

Raúl (EG) recorda que en els tres últims anys s’ha oferit donar les subvencions abans                             

de l'execució del projecte però cap comarca ho ha demanat. Aquest any, la proposta de                             

l’EG és repartir les subvencions una vegada s’hagen realitzat els projectes.   

Es tanca el primer torn de paraula. 

S’obre un segon torn de paraula que es tanca sense cap aportació. 

S’aprova el pressupost 2020 amb 94 vots a favor, 0 vots en contra i 0 vots en blanc. 

7.- PRESENTACIÓ I APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL PLA DE COMUNICACIÓ MEV. 

Sergi (EG) comença explicant el motiu d’aquest pla de comunicació associatiu, adjuntat a la                           

convocatòria. La idea és renovar-ho cada ronda. L’objectiu principal és unificar les tres XXSS que                             
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té l’associació, vagen en la mateixa línia, de cara a tindre una millor presència i visibilitat. Per                                 

altra banda, explica les normes de l’ús de les XXSS. Destaca que és un document experimental i                                 

que està en constant canvi.  

S’obre un primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació.  

S’aprova el pla de comunicació MEV amb 103 vots a favor, 0 en contra i 0 en blanc. 

8. PRESENTACIÓ DE LES BASES DE LES BEQUES MEV, COMARCA I 1%. 

Raúl (EG) comença presentant les bases de les beques MEV, adjuntes a la convocatòria.                           

Destaca el següent: 

● Aquest any s’han reduït a 3000 €. 

● Han de demanar-se 15 dies naturals abans de la celebració de l’activitat. 

● Destinades a persones amb dificultats econòmiques. 

● Les activitats que cobreixen són la Llum de la Pau, el Festival de la Cançó, Sant Jordi,                                 

Interrutes i activitats de comarques. 

● Es pot sol·licitar per a becar al Kraal. 

A continuació presenta les bases de les beques de Comarca, adjuntes a la convocatòria. Destaca                             

el següent: 

● No es poden sol·licitar abans de l’activitat. 

● La partida ha augmentat fins a 4000 €. 

● Es poden presentar fins al 31 de maig.  

Per últim, presenta les bases dels projectes de l’1%. Destaca el següent: 

● Projectes clars respecte a objectius, persones i entorns als quals va destinada. 

● Impacte i metodologia de caràcter social o mediambiental. 

● Documentació a presentar: 

○ Vídeo de 2 minuts màxim. 

○ Presentació amb 8 diapositives màxim. 

○ Possibilitat de documentació complementària. 

● Les propostes es presentaran del 24 de febrer al 9 de març. 

● S’afegirà a la documentació del consell de març perquè els agrupaments puguen decidir.  

S’obre un primer torn de paraula. 

Victor (Comarca València) destaca l’esforç que es realitza des de l’EG per donar suport a                             

les comarques. Per altra banda, comenta que a Comarca València es va votar que les beques de                                 

comarca es donen abans d’executar l’activitat i si s’ha tingut en compte en la proposta.  

Pau (EG) explica els motius de donar la subvenció de comarques una vegada executat                           

el projecte. Destaca que els agrupaments no han fet ús de donar-ho prèviament i, per                             

qüestions pedagògiques i que hi haguera un projecte més treballat.  

Carles (AE VII) consulta si es pot votar per separat cadascuna de les beques presentades. 

Pau (EG) es votaran per separat.  

Pau (EG) reflexiona sobre la quantitat de diners que gestiona l’associació al seu pressupost i                             

convida als agrupaments a realitzar l’aportació de l’1% al seu entorn, per arribar a més entitats. 
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Raúl (EG) explica el motiu de per què existeix la subvenció de l’1% i convida a                               

treballar-ho als agrupaments.   

Es tanca el primer torn de paraula. 

S’obre un segon torn de paraula. 

Gonzalo (AE VIII) explica el cas que va tindre com a tresorer de Comarca València - Pioners i                                   

que no va rebre per avançat la subvenció que si es va demanar.  

Pau (EG) explica el procés per a demanar les subvencions de Comarca de la ronda                             

anterior i possibles causes de per què no s’executarà la subvenció.   

Carles (AE VII) igual que Gonzalo (AE VIII), comenta la situació que varen tindre a Comarca                               

València - Companys.  

Nacho Perales (EG) comenta que el projecte per a la subvenció es va presentar una                             

vegada executat aquest, com la proposta que es presenta.  

Raúl (EG) recorda que açò és una proposta i, si no s’aprova, es queden les bases                               

d’anys anteriors.   

Pau (EG) reflexiona respecte que la gestió de l’economia de les comarques s’ha de                           

realitzar com a fons comú, gestionat per l’equip coordinador de la comarca. Per altra                           

banda, comenta que la subvenció de comarca mai pagarà el total dels projectes perquè                           

no és realista. Convida als tresorers comarcals tinguen un contacte fluid amb Raúl. 

Es tanca el segon torn de paraula. 

S’obre un tercer, i últim, torn de paraula. 

Victor (Comarca València) comenta que tenen problemes amb el canvi d’entitat del compte                         

de la comarca i estan a l’espera a que l’EG l’autoritze per a poder treballar.  

Raúl (EG) recorda com es realitza la gestió i s’excusa en el canvi d’EG i la baixa                                 

d’Ideal amb la recent incorporació de Manu.  

Es tanca el tercer torn de paraula. 

S’aproven les bases de les beques MEV amb 103 vots a favor, 0 vots en contra i 0 vots en                                       

blanc. 

Es rebutgen les bases de les subvencions de comarca amb 26 vots a favor, 27 vots en                                 

contra i 30 vots en blanc. 

S’aproven les bases de l’1% amb 102 vots a favor, 0 vots en contra i 2 vots en blanc. 

Raúl (EG) informa que, al no aprovar-se les bases de la subvenció de Comarca continuen les                               

bases anteriors i, per tant, poden demanar la subvenció abans d’executar el projecte. Recorda                           

la justificació d’aquestes.  
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9. PRESENTACIÓ DE LES BASES DELS MÈRITS PEDAGÒGICS. 

Carla (EG) presenta les bases dels Mèrits Pedagògics d’aquesta ronda, adjuntes a la                         

convocatòria.  

S’obre un primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació. 

S’aproven les bases dels mèrits pedagògics amb 104 vots a favor, 0 en contra i 0 en                                 

blanc.  

DESCANS 

Es dóna un recés de 30 minuts. 

ORACIÓ 

Es projecta un vídeo sobre la cançó #JoDicSi relacionada amb la temàtica de la tercera                             

setmana d’Advent.  

Doro (EG) reflexiona sobre el vídeo projectat i el moment d’Advent que estem vivint.                           

Comparteix l’evangeli de hui. Convida a estimar-mos, a no tindre diferencies i a treballar junts.  

10. PRESENTACIÓ DE COMISSIONS MEV. 

Maria (EG) presenta les diferents comissions que hi ha a l'associació. Convida a participar en                             

qualsevol de les comissions, especialment a Medi Ambient, que actualment esta parada. 

Susanna (AE Cohinoor) presenta la comissió de FEM i els seus integrants. Conta perquè va                             

néixer i els seus principals objectius. Explica quines activitats realitzen i quines no. Destaca el                             

seu dossier d’activitats. Convida a la participació de la gent. 

Nacho (AE Seeonee) presenta la comissió de Fòrums com a ferramenta d’apropament als                         

agrupaments i debats entre aquests, fomentant l’actitud crítica. Proposa un fòrum al mes i                           

realitzar-los a cada comarca.  

Carlos (POSA’T) presenta la comissió de POSA’T amb una dinàmica i convida a treballar en                             

comú el servei als agrupaments. Proposa, com activitats, una taula redona dels Kraals de                           

Companys de ruta i Pioners. Per altra banda, realitzaran activitats a la branca de Companys de                               

ruta en les diferents comarques. Convida que la gent s’anime a participar.  

Pau (EG) comenta el que ha realitzat la comissió de Comités aquests mesos. Han revisat el                               

llibret de comités que va realitzar la FSSJ i formacions als agrupaments. Estan organitzant una                             

Trobada de Comités, per al cap de setmana del Sant Jordi comarcal, i formacions                           

individualitzades als agrupaments. 

S’obre un primer torn de paraula. 

Ideal (AE L’Ombria) comenta que la data de la Trobada de Comités coincidint amb el Sant                               

Jordi comarcal, per a les Comarques del Sud, no és una bona data perquè els comités dels                                 

agrupaments col·laboren al Sant Jordi i no podran participar. Per altra banda, ofereix una                           

activitat que realitza el seu agrupament, anomenada ‘Informa’t’, destinada a joves en general i                           

va en la mateixa dinàmica que els fòrums, per treballar conjuntament. Per últim, pregunta a                             
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l’EG si s'està fent un seguiment de les persones dels Kraals que formen part de les comissions,                                 

tal com es treballa al Programa d’Adults (PdA) de la FEV.  

Pau (EG) anota la qüestió de la data de la Trobada de Comités per a traslladar-ho a                                 

la comissió.  

Carla (EG) destaca que des de l’EG si que es té en compte la proposta de seguiment                                 

del PdA però fomenta que es faça a nivell d’agrupament i personal.  

Nacho (AE Seeonee) comenta que s’enviarà un formulari per a conéixer quines temàtiques                         

volen que es treballen als fòrums des dels agrupaments. També, convida a la gent a participar                               

de la comissió.  

Es tanca el primer torn de paraula. 

S’obre un segon torn de paraula. 

Rafa (AE Nou Foc) pregunta com es fica en contacte amb la comissió de Comités i que                                 

podria aportar als agrupaments.  

Pau (EG) respon dient que pot ficar-se en contacte amb qualsevol persona de l’EG i                             

traslladem la seua petició a la comissió i comenta el que realitza la comissió a les                               

formacions individualitzades.  

Raúl (EG) comenta l'experiència al seu agrupament amb la comissió de Comités.   

Es tanca el segon torn de paraula. 

11. PRESENTACIÓ I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ASSOCIACIÓ ‘ESCOLTES UNIVERSITÀRIES’. 

Miquel (AE Azahar) presenta la comissió ‘Escoltes Universitàries’. A banda d’una comissió                       

de l’associació, serà una associació registrada per a poder treballar amb les universitats. Poden                           

participar persones escoltes majors d’edat i universitàries. Destaca l’objectiu de visibilitzar el                       

MEV a les universitats. Explica com funcionaran i les activitats a realitzar. A l’equip directiu, hi                               

ha una vocalia on ha d’estar el president del MEV o una persona de l’EG. Per últim, explica                                   

l’estat del procés administratiu.  

S’obre un primer torn de paraula. 

Ideal (AE L’Ombria) pregunta quines persones poden formar part de l’associació. 

 Miquel (AE Azahar) recorda que poden participar persones escoltes majors d’edat.  

Aurora (AE Valldigna) qüestiona perquè la comissió es assolés a l’àmbit universitari i no s’ha                             

obert a l’àmbit de Formació Professional.  

Miquel (AE Azahar) explica que la proposta va néixer de gent universitària per a                           

unificar els escoltes de l'àmbit universitari. Convida a crear espais similars a la Formació                           

Professional.  

Martí (AE Wig-Wam) pregunta, com a membre de la comissió, perquè a l’assemblea                         

inaugural d’aquesta es va decidir que seria una associació juvenil per a persones de 15 a 30 anys,                                   

i, finalment, no ha sigut així.  

9 



Miquel (AE Azahar) comenta que el límit de 30 anys era un impediment per a què la                                 

vocalia de la presidència o EG és poguera cobrir i, per altra banda, fomentar que                             

professors, personal administratiu, etc. poguera formar part de la comissió. Es va                       

concloure en una reunió amb l’EG que fóra una associació amb prestacions al servei de la                               

joventut.  

Susanna (AE Cohinoor) es suma al plantejament d’Aurora (AE Valldigna).  

Es tanca el primer torn de paraula. 

S’obre un segon torn de paraula. 

Aurora (AE Valldigna) amplia la qüestió d’obrir la comissió a l'àmbit de la Formació                           

Professional perquè considera que tenen més temps disponible i podrien col·laborar millor al                         

moviment.  

Carles (AE VII) recorda que naix per a universitàries i convida a crear aquest espai a                               

la Formació Professional també.  

Martí (AE Wig Wam) està disgustat per la gestió que s’ha fet del canvi de definició de                                 

l’associació, sense consultar a la gent que forma part.  

Carles (AE VII) explica que si l’associació no està vinculada al MEV, no hi haurà cap                               

vincle, i no es presentaria ací.  

Miquel (AE Azahar) destaca que els estatuts de la reunió inaugural eren un esborrany                           

i s’han de tractar amb l’EG. En la pròxima reunió de tota la comissió, es presentaran els                                 

estatuts definitius i estaran oberts a qualsevol canvi. 

Pau (EG) recorda que a aquesta assemblea es presenta la línia de treball de la                             

comissió i no s’han de votar els seus estatuts, que és farà a la seua assemblea.  

Cristina (AE Altaïr) pregunta com serà la relació amb les universitats i la gestió d’activitats                             

amb aquestes.  

Miquel (AE Azahar) explica totes les possibilitats d’activitats que tenen a fer amb les                           

universitats.  

Carles (AE VII) comenta que la idea és aplegar a acords amb les universitats perquè                             

es puguen reconéixer les hores de voluntariat, entre altres assumptes.   

Es tanca el segon torn de paraula. 

S’aprova la creació de la comissió d’Escoltes Universitàries amb 105 vots a favor, 0 en                             

contra i 0 en blanc. 

Maria (EG), en nom de tot l’EG, destaca el treball realitzat per la comissió i és d'agrair la                                   

gent tan implicada. 

12. INFORMACIÓ ACTIVITATS ASSOCIATIVES (LLUM DE LA PAU 2019, FESTIVAL DE LA CANÇÓ                         

2020 I INTERRUTES 2020). 

Mercé (AE Valldigna) explica els últims detalls de la celebració de la Llum de la Pau a                                 

Tavernes de la Valldigna el pròxim divendres 20 de desembre. Recorda que s’ha d’emplenar el                             
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formulari per a fer una previsió d'assistència. Destaca el motiu de la Llum de la Pau d’aquest                                 

any. Convida a tota l’associació a participar.  

S’obre un primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació. 

Ideal (AE L’Ombria) explica els detalls de la celebració del Festival de la Cançó 2020 a                               

Tavernes de la Valldigna, adjuntat a la convocatòria. Hi ha molta comunicació amb l’ajuntament                           

per a l’organització. Recorda les dates d’inscripció i que està ambientat en les festes dels                             

pobles, demanaran més informació.  

S’obre un primer torn de paraula. 

Àngela (AE Brownie) pregunta com s’han d’apuntar per a ser voluntàries el dia del Festival. 

Joan (AE L’Ombria) respon dient que s’enviarà un formulari.   

Es tanca el primer torn de paraula. 

Sergi (EG) presenta l’Interrutes 2020 i el treball que s’està realitzant, adjuntat a la                           

convocatòria. Actualment no tenen lloc i demana que si alguna persona coneix algun lloc                           

disponible, parle amb la comissió. També estan en recerca de voluntariats. Convida a participar                           

en la comissió.  

S’obre un primer torn de paraula. 

Susanna (AE Cohinoor) pregunta si el lloc ha de ser a València ciutat i com serà el procés                                   

d’inscripció. 

Sergi (EG) respon dient que no és necessari que el lloc siga a la ciutat de València i                                   

explica que el procés d’inscripció és individual.   

Andrés (AE Malki-Sua) pregunta com es manarà tota la informació de la inscripció. 

Sergi (EG) respon dient que s’enviarà pels canals habituals de comunicació. 

Es tanca el primer torn de paraula. 

S’obre un segon torn de paraula que es tanca sense cap aportació. 

13. INFORMACIONS DIVERSES. 

Inmaculada i Carlos (ONG Agua de Coco) presenten l’ONG Agua de Coco i totes les                               

possibilitats d’activitats que es poden realitzar tant a l'associació com als agrupaments. És una                           

ONG que treballa a Madagascar i l'educació és el seu principal mitjà de treball.  

S’obre un primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació. 

Helena (AE Seeonee) presenta el Sant Jordi de Comarca València 2020 a Casa Oraà.                           

S’enviarà un formulari de preinscripció.  

S’obre un primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació. 
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Rafa (AE VIII) presenta el projecte de la Fira d’Escoltisme 2020 que va realitzar el seu                               

agrupament la ronda passada i conviden a realitzar-ho com activitat associativa. Proposa que es                           

cree un equip coordinador i s’organitze.  

S’obre un primer torn de paraula. 

Nacho (EG) s’ofereix a col·laborar a organitzar l’esdeveniment i reflexiona que podria                       

aplegar a ser una activitat associativa com el Festival de la Cançó per a animar a participar.  

Es tanca el primer torn de paraula. 

Paco (AE L’Om) presenta la Fundació Scout Sant Jordi (FSSJ) i totes les possibilitats que es                               

poden realitzar amb ells, destacant els espais que tenen disponibles. Recalca que és una                           

ferramenta per a treballar l’escoltisme i que s’adapta a les necessitats dels agrupaments.  

S’obre un primer torn de paraula que es tanca sense cap aportació. 

14. PRECS I PREGUNTES. 

S’obre un primer torn de paraula. 

Raúl (EG) demana disculpes perquè al punt del pressupost no ha comentat la situació de l’AE                               

Anem Avant. Aquest agrupament ha estat dues rondes tancat i ara han obert. Per estatuts, un                               

agrupament de nova formació té subvencionada la formació per part de l’associació. Des de l’EG                             

es proposa que vaja aquesta partida del pressupost a l’agrupament, ja que torna a l’activitat                             

escolta. Realitza un xicotet sondeig i cap persona està en contra.  

Pau (EG) afegeix al que ha comentat Raúl (EG) que per estatuts, si un agrupament tanca                               

durant dues rondes, aquest s’ha de tancar a un consell o assemblea associativa. Pocs dies abans                               

de l’assemblea de setembre varen contactar amb l’EG per a reactivar l’agrupament.  

Ideal (AE L’Ombria) agraeix que aquesta assemblea ha sigut més dinàmica i amena i es nota                               

la bona sintonia amb tota l’associació. 

Pau (EG) respon dient que agraeix les seues paraules i que no es assolés cosa de la                                 

Taula. 

Susanna (AE Cohinoor) agraeix des del seu agrupament l’ús del valencià a tota l’assemblea. 

Pau (EG) agraeix dient que és una tasca de l’EG i intentem sempre millorar.  

Nacho (AE Seeonee) proposa que per als consells i assemblees associatives cada persona                         

porte el seu got i no es rebutge tant de plástic. Per altra banda, aquest any és el 40 aniversari                                       

del seu agrupament i convida a tota l'associació a unes paelles el 29 de març que organitzaran. 

Àngela (AE Brownie) no el varen tindre compte per aquesta vegada però si es suma a                               

la iniciativa. 

Adrian (AE Anem Avant) demana disculpes per arribar tard i amplia la informació que han                             

comentat Raúl (EG) i Pau (EG) sobre el seu agrupament. Demana informació de com demanar les                               

diferents ajudes de formació.  

Raúl (EG) respon dient que per a demanar els diners es fiquen en contacte amb la                               

secretaria tècnica.  
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Pau (EG) comenta que perquè arribe tota la informació de la comissió de Comités, almenys                             

hi haja una persona de Comités al CUDÚ i el seu correu i, puga rebre tota la informació, a banda                                       

que el rep el cap d’agrupament. Realitza un sondeig de com funcionen els correus dels divendres                               

i si són funcionals.   

Es tanca el primer torn de paraula. 

S’obre un segon torn de paraula. 

Mercé (AE Valldigna) respecte als correus dels divendres comenta si podria enviar la                         

informació pel grup de WhatsApp de caps d’agrupament també i que resumim millor la                           

informació, que a vegades és molt densa.  

Pau (EG) respon dient que la idea no és massificar el grup de Whatsapp a tanta                               

informació si no assoles amb informació important i urgent.  

Es tanca el segon torn de paraula. 

 

Pau (EG) per acomiadar-se, agraeix a l’AE Brownie per l’acollida de l’assemblea. Convida a la                             

resta d’agrupaments a acollir aquests tipus d’esdeveniments. Agraeix a les persones que                       

treballen a les comissions perquè d’aquesta manera arribem a més espais. Agraeix a les persones                             

presents per vindre i participar en l’assemblea i, destaca la importància de vindre, ja que en la                                 

votació de les beques MEV, s’ha rebutjat per un vot. Anima a continuar en aquesta línia de                                 

participació. Desitja bons campaments de Nadal i Bon Nadal.  

Doro (EG) tanca l’assemblea destacant la nova figura de la vicepresidència d’Animació de Fe.                           

Comenta que l’escoltisme està reviscolant i hi ha ànims per a fer moltes coses. Recorda la                               

pregària de hui, destacant el que som capaços de fer junts de manera que millorem el nostre                                 

entorn. Recorda que el pròxim divendres se celebrarà la Llum de la Pau.  

Sense cap aportació ni cap punt més a tractar conclou l’Assemblea General Extraordinària                         

del Moviment Escolta de València, a Carlet, a les 15:05. 

 

 

President  

 

 

 

 

 

 

Pablo Carbonell Temporal, amb DNI 29208923G 

President del Moviment Escolta de València 

 

 

Secretari 

 

 

 

 

 

 

Ignacio Brines Garibo, amb DNI 21004643P 

Secretari del Moviment Escolta de València 

 

13 


